

Mødereferat bestyrelsesmøde 16-08-2023

Bestyrelsen, Brenderup Aktivitetscenter

Emne	Bestyrelsesmøde				
Lokation	hallen	Referent	Søren	Dato	16-08-2023
Til stede	Søren, Svend, Danny, Ulrik, Jacob, Anna, Camilla, Isabella, Henrik, Kim	Fraværende	Peter		

Indhold

1.	Økonomi	_____	1
2.	Nyt fra Kim	_____	1
3.	Status på padel	_____	2
4.	Orientering om halfordeling til næste sæson	_____	2
5.	Opfølgning på to-do-listen	_____	2
6.	Eventuelt	_____	2
7.	Godkendelse af referat	_____	3

1. Økonomi

Henrik gennemgik balancen pr 31-07-2023 jf det rundsendte materiale. Balancen viser overskud på kkr 36 mod budgetteret underskud på kkr 96.

Ros til Henriks skriv om balancen 😊

De større afvigelser i forhold til budget gennemgået.

Likviditeten er presset i året, men det ser ud til at holde hjem.

2. Nyt fra Kim

Uge 26 – fodboldskole. Der er nu konkurrence fra fodboldskoler i Bogense og Båring. Der har været knap 50 deltagere.

Uge 26 – padelskole de første 3 dag i ugen med 12 deltagere.

Uge 28 – weekendtræning for ungdomsholdet

Uge 31 – gymnastikskole med ca 50 deltagere

Der har været unge mennesker i omklædningsrum m.m i løbet af sommeren af flere omgange.

Medhjælperne forsætter i den nye sæson.

Der har været mange fejl på grundvandspumpen ved hal 2. I slutningen af sommerferien blev der konstateret vand i springgraven. Vi har kontaktet forsikringen og sat skadesservice på opgaven. Der er 3 stk affugtere i drift pt. Fugtniveau i konstruktionen bliver tjekket i morgen torsdag.

Claus Smed har været i gang med opgradering af vandslangeinstallation til rengøring, vandpost til fodbold og vandpost til drikkedunke ved hal 2.

Cirkus Mascot har været her med forestilling i weekenden.

Vi er klar til den kommende sæson

3. Status på padel

Der kører stadig turnering i samarbejde med Båring og Ejby (Nordvestfyns Padel-liga)

Der er også lokale spillere tilmeldt i Luna ligaen

Turneringsdeltagelsen giver godt aktivitetsniveau på banerne.

Munkegården har købt adgang til at spille

Vi har lavet beskrivelse med fotos osv. af begyndende rust på gitter rammerne og været i kontakt med den svenske leverandør. De kommer og kigger på tilstanden.

Elektroniske låse er nu monteret. Der mangler nu kun den elektriske tilslutning.

Der lagt nye bats i kasserne ved banerne.

4. Orientering om halfordeling til næste sæson

Der er udfordringer med at skaffe ledere til ungdomshåndbold og der bliver derfor måske nogle ledige timer til rådighed. Det afklares efter bestyrelsesmøde mandag d. 21. august.

5. Opfølgning på to-do-listen

Listen gennemgået og opdateret med status.

6. Eventuelt

Svend: Gardiner til mødelokalet. Den ryger på to-do-listen

Ulrik: Klargøring af udeareal ved bagindgangen inden sæsonstart

Isabella: må der investeres i aircon til motionslokalet. Det må i gerne.

Kim: Er der nogle kommunale puljer der kan søges til forskellige formål

Anna: Småprojekt-puljen. Se i øvrigt kommunens hjemmeside.

Anna: Der er af og til midler under fritidsrådet som kan søges.

Ulrik: TRX i mødelokalet/indendørs. Klar til oktober. Vi afventer udfaldet af mødet i BIF på mandag

Ulrik: Møbler i lounge-området. Vi trænger til at få det opgraderet.

Svend: Er vi interesseret i en lav scene - jeps

7. Godkendelse af referat

Godkendt